

Title (en)

Silo, in particular of prefabricated reinforced concrete elements.

Title (de)

Silobau, insbesondere aus vorgefertigten Stahlbetonfertigteilen.

Title (fr)

Silo, en particulier composé d'éléments préfabriqués en béton armé.

Publication

EP 0064572 A2 19821117 (DE)

Application

EP 81105526 A 19810714

Priority

- DE 3118111 A 19810507
- DE 8113475 U 19810507

Abstract (en)

The silo according to the invention is characterised in that the silo storage space (2) is constructed as a storage-space region (2) which is arranged around a separate inner space (3) separated therefrom by an inner wall (11), and in that, inter alia, its wall panels (4) at its one wall flat side are of planar construction throughout and the thickened portions (6) at its two vertical lateral edges are in each case arranged towards the other wall flat side. <IMAGE>

Abstract (de)

Der erfindungsgemäße Silobau kennzeichnet sich dadurch, daß der Silo-Lagerraum (2) als um einen davon durch eine Innenwand (11) abgetrennten, gesonderten Innenraum (3) herum angeordneten Lagerraumbereich (2) ausgebildet ist, und daß u.a. ihre Wandplatten (4) an ihrer einen Wand-Flachseite durchgehend planeben ausgebildet sind und die Verdickungen (6) an ihren beiden lotrechten Seitenrändern jeweils zur anderen Wand-Flachseite hin angeordnet sind.

IPC 1-7

E04H 7/28; E04H 7/26

IPC 8 full level

E04H 7/28 (2006.01); F26B 25/12 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04H 7/28 (2013.01); F26B 25/12 (2013.01)

Cited by

EP0679850A3; US4606158A; GB2130620A; DE29716943U1; WO9915746A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0064572 A2 19821117; EP 0064572 A3 19821215

DOCDB simple family (application)

EP 81105526 A 19810714